

المستندات المطلوبة لتصريح فحص التربة

Required Documents for "Soil Investigation Work Permission"

No.	Required Documents	المستندات المطلوبة	الرقم
1	Authorization & Undertaking Letter for Soil Test Permit (Available in MePS Template Section)	تكليف وتعهد لتصريح فحص التربة (متوفر بالنماذج)	1
2	Valid Commercial License for laboratory.	الرخصة التجارية لمختبر فحص التربة	2
3	Employee List for the Laboratory	بيان بأسماء العاملين في المختبر	3
4	List of Equipment for the Laboratory	كشف بالمعدات والتجهيزات للمختبر	4
5	In-charge Engineer certificate accredited by Ministry of Higher Education	شهادة المعادلة للمهندس المشرف على أعمال استكشاف التربة ومصدقة من وزارة التعليم العالي	5
6	Scope of field and laboratory works Report Stamped by consultant	تقرير يوضح نطاق الأعمال الجيوتقنية الحقلية والمعملية معتمد من الاستشاري	6
7	ENAS accreditation certificate from Emirates Authority For Standardization & Metrology	شهادة اعتماد من هيئة الإمارات للمواصفات والمقاييس لمختبر التربة	7
8	General layout indicating borehole locations and coordinates stamped by consultant (Available in MePS Template Section)	المخطط المعماري الذي يبين أماكن واحداثيات الجسات (متوفر بالنماذج)	8
9	Method Statement for Geophysical Study including the layout showing the location and spacing of the geophysical lines and to be stamped by consultant.	طريقة الأعمال الجيوفيزيائية متضمنة مخطط يبين أماكن وابعاد خطوط المسح الجيوفيزيائي معتمد من الاستشاري.	9
10	The required Documents for HSE Approval :HSE-Risk Assessment stamped by consultant and laboratory	المستندات المطلوبة لاعتماد البيئة والصحة والسلامة :جدول تقييم المخاطر معتمد من الاستشاري والمختبر	10
11	Town Planning Department Approval (For Infrastructure Projects)	موافقة إدارة التخطيط الحضري (لمشاريع البنية التحتية)	11